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روزهای 11 لغایت 13 اسفندماه و در تهران
رقابت های انتخابی جام تختی برگزار می شود

جام  انتخابی  رقابت هــای 
از مراحل  تختی بعنوان یکی 
چرخــه ی انتخابی تیم ملی، 
 13 لغایــت   11 روزهــای 
اســفندماه در تهــران برگزار 
می شــود. به گــزارش روابط 
کشتی،  فدراســیون  عمومی 
ابراهیم مهربان در مورد محل 
برگزاری این مســابقات گفت: این رقابت ها در ســالن فتح واحد علوم تحقیقات 
دانشگاه آزاد اسلامی و طبق برنامه قبلی اعلام شده برگزار می شود.بر اساس برنامه 
ی اعلامی پذیرش تیم ها روز سه شنبه 10 اسفندماه انجام و رقابت های اوزان 57، 
65، 74، 86 و 97 کیلوگرم روزهای چهارشنبه و پنج شنبه و مسابقات اوزان 61، 
70، 79، 92 و 125 کیلوگرم نیز روزهای پنج شنبه و جمعه برگزار خواهد شد.

مسافران آسیایی تیم ملی کوراش مشخص شدند
ترکیب تیــم ملی کوراش 
ایران برای حضور در مسابقات 
قهرمانی آسیا مشخص شد. به 
گزارش ایرنا؛ مسابقات کوراش 
قهرمانی بزرگســالان آسیا از 
26 اســفند تا دوم فروردین 
1401 به میزبانی »دوشنبه« 
تاجیکستان برگزار خواهد شد.
بر همین اساس تیم های ملی آقایان و بانوان کشورمان با ترکیب کامل در این 

رویداد حضور پیدا می کنند.
در همین راستا ترکیب  تیم های ملی کشورمان جهت حضور در این پیکارها 

به شرح ذیل است:
تیم ملی آقایان

وزن 60 کیلوگرم: علی محمدی بریمانلو
وزن 66 کیلوگرم: قاسم نوری زاده

وزن 73 کیلوگرم: الیاس پاکدل
وزن 81 کیلوگرم: امید تیزتک

وزن90 کیلوگرم: مسعود قوی باز
وزن 100 کیلوگرم: جواد مرادی

وزن: 100 + کیلوگرم: حمیدرضا سجادی فر
رضا مهنان سرمربی و محمدحسن مجلســی و قنبر علی قنبری مربیان این 

تیم خواهند بود.
تیم ملی بانوان

وزن 48 کیلوگرم: لیلا سیاهوشی
وزن 52 کیلوگرم: طاهره آذرپیوند

وزن 57 کیلوگرم: فاطمه شبانی
وزن 63 کیلوگرم: صدف بیرانوند

وزن 70 کیلوگرم: دنیا آقایی
وزن 78 کیلوگرم: صبا کرمعلی
وزن 87 کیلوگرم: زهرا باقری

وزن 87+ کیلوگرم: فاطمه برمکی
بتول پاکروح سرمربی و فاطمه اسلامی مربی تیم بانوان کشورمان نیز هستند.
در حاشیه برگزاری این مسابقات، انتخابات ریاست کنفدراسیون کوراش آسیا 

و اقیانوسیه نیز برگزار خواهد شد.

طارمی: 
به معنای واقعی یک تیم هستیم

ستاره ایرانی باشگاه پورتوی 
پرتغال گفت: به معنای واقعی 
یک تیم هستیم و عملکردی 
عالی برابر تیم قدرتمند لاتزیو 
در لیــگ اروپا داشــتیم. به 
گزارش ایرنا؛ تیم فوتبال پورتو 
در دور برگشت مرحله پلی اف 
لیگ اروپا توانست لاتزیو ایتالیا 
را در شــهر رم با حســاب دو بر یک شکســت داده تا با برتری چهار بر دو در 
مجموع دو دیدار رفت و برگشــت راهی دور بعدی شود. »مهدی طارمی« ستاره 
بی چون وچرای این دیدار بود که صعود پورتو را رقم زد. او پنالتی گرفت و خودش 
آنرا تبدیل به گل کرد. طارمی در نیمه دوم هم پاس گلی تماشایی داد تا برتری 
تیمش را رقم بزند. طارمی در تیم منتخب هفته لیگ اروپا نیز جای گرفت. وی 
در خصوص این دیدار به سایت رسمی باشگاه پورتو، گفت: همانگونه که کادرفنی 
خواست توانستیم بازی را کنترل کنیم و عملکردی عالی داشتیم. وی افزود: اگر 
توانستیم برای تیم مفید باشم، ثمره تلاش همه بازیکنان بود و به معنای واقعی 
تیم بودیم. دوســت دارم همیشــه برای پورتو مفید باشم و خوشحالم که به این 
نتیجه خوب دست پیدا کنیم. همچنین »کونسیسائو« سرمربی پورتو هم عنوان 
کرد: هرچند مهدی روی دو گل ما تاثیر زیادی داشت ولی می خواهم این عملکرد 
را متعلق به همه تیم بدانم. تمامی بازیکنان در سرنوشــت تیم مهم هستند و به 

همین خاطر می خواهم به کل تیم تبریک بگویم.

 خورشید فوتبال ساحلی طلوع می کند؟
تیم ملی فوتبال ســاحلی 
در یک سال مدیریت شهاب 
انواع  الدیــن عزیزی خــادم 
و اقســام ناملایمت هــا و بی 
مهری هــا را تجربــه کرد.  به 
گزارش ایســنا، با عزل شهاب 
الدین عزیزی خادم از ریاست 
اهالی  فوتبــال،  فدراســیون 
فوتبال ساحلی چشم انتظار تصمیماتی برای بهبود این رشته قهرمان اما فراموش 
شده در فدراسیون فوتبال هستند! ساحلی بازان فوتبال ایران که برای اولین بار 
به عنوان یک تیم ایرانی توانستند مقام سوم و مدال برنز جام جهانی را به دست 
بیاورند، در یک ســال اخیر، روزهای عجیب و غریبــی را زیر نظر عزیزی خادم 
تجربه کردند. رئیس عزل شده فدراسیون فوتبال، در یک سال اخیر تصمیماتی 
گرفت که نه تنها کمک حال فوتبال ســاحلی نبــود، بلکه در اوج ناملایمت ها و 
بی توجهی ها، باعث بی احترامی به اهالی این رشته هم شد به طوری که بازیکنان 
تیم ملی فوتبال ســاحلی بعد از مســابقات بین قاره ای امارات، به علت نداشتن 
یک دست کت و شلوار، نتوانستند در مراسم بهترین های فوتبال ساحلی حضور 

داشته باشند!
امــا اوج ناراحتی بازیکنان تیم ملــی در بد عهدی مدیران مربوط از رئیس تا 
دبیرکل و رئیس دپارتمان فوتبال ســاحلی بود که برخلاف اظهارات خود مبنی 
بر پرداخت پاداش همســان با ملی پوشان فوتبال ایران، با گذشت پنج ماه هنوز 
یک ریال هم به این بازیکنان که از حداقل درآمد در این رشته برخوردار هستند، 

پرداخت نشده است.
حتی در این دوران، دو بازیکن پرافتخار تیم ملی فوتبال ساحلی یعنی حسن 
عبداللهــی و پیمان حســینی هم از بازی های ملی خداحافظــی کردند اما این 
فدراســیون هیچ مراســمی تقدیری از بازیکنانی که در این سال ها در مسابقات 

جهانی و آسیایی مدال کسب کرده بودند، برگزار نکرد.
در نتیجه، اهالی فوتبال ســاحلی که در یک سال اخیر همه نوع بی توجهی 
و بــی احترامی را به علت جوابگو نبودن مدیران فدراســیون فوتبال به پیام ها و 
تماس هــای کاپیتان و بازیکنان باتجربه این تیم بــه جان خریده اند، امیدوار به 

توجه میرشاد ماجدی به وضعیت این تیم هستند.
حتی در یک سال گذشته، تمام ارکان کمیته و دپارتمان فوتبال ساحلی هم 
مورد تغییر و تحول قرار گرفت و اکثر سمت ها به روسای هیات های فوتبال که از 

حامیان عزیزی خادم بودند، سپرده شد.
ســاحلی بازان ایران که امسال توانستند نایب قهرمان مسابقات بین قاره ای 
امارات شوند، حدود یک میلیارد تومان بابت پاداش تمام بازیکنان و کادرفنی خود 
از فدراســیون فوتبال طلبکار هستند و امیدوارند ماجدی و اعضای هیات رئیسه 
این فدراسیون بالاخره به وضعیت این تیم توجه کنند. به خصوص که ماجدی را 
از جنس فوتبال می دانند و اعتقاد دارند او حرف بازیکنان این رشته را می شنود.

اخبار کوتاه

ســرمربی تیم ملی کشــتی فرنگی گفــت: می دانم که 
فدراسیون و کمیته ملی المپیک به زودی به سازش خواهند 
رسید با این وجود برای تعیین تیم ملی اعزامی به بازی های 

آسیایی، تابع سیاست های فدراسیون هستیم.
به گزارش خبرگزاری ایرنا ، محمد بنا روز شنبه در گفت 
و گو با خبرنگاران در خصوص برنامه کادر فنی برای حضور 
در بازی های آسیایی 2022 هانگژو و مسابقات جهانی اظهار 
داشت: همیشه بازی های آسیایی برای کمیته ملی المپیک 
اهمیت بیشــتری دارد. ما زیرمجموعه فدراسیون هستیم 
و باید سیاســت های فدراسیون کشــتی را اعمال کنیم. در 
مجموع می دانم در آینده نزدیک شرایط به گونه ای خواهد 
شد که فدراسیون با کمیته ملی المپیک بالاخره به سازشی 

خواهند رسید.
وی ادامه داد: از ســوی دیگر همیشــه این طور بوده که 
بازی های آسیایی حتی برای کشتی گیران مهمتر بوده، چون 
جوایزی که به آنان داده می شــود خیلی بهتر است. هرچه 
سیاست فدراسیون کشتی باشــد ما آن را انجام می دهیم. 
کشــتی گیرانی داریم که می توانند به کشــورهای اسلامی، 
بازی های آســیایی و مســابقات جهانی آنها را جدا کنیم و 

مشکلی نداریم.
وی درباره چگونگی اضافه شــدن 7 مدال آور المپیک و 

جهانی به چرخه انتخابی و اینکه انتخاب آنان قطعی است؟ 
گفــت: خیر اینطور نیســت. ترکیب تیم بــرای حضور در 
مســابقه های قهرمانی آسیا از بین افرادی که در جام تختی 
کشتی گرفتند، انتخاب خواهند شد. در ادامه نتایج آنها را در 

مسابقات قهرمانی آسیا نگاه می کنیم. کشتی گیری که طلا 
بگیرد باید حتما با کسی که بیرون بوده یک مسابقه بدهد.

ســرمربی تیم ملی کشتی کشورمان، یادآور شد: اینطور 
نیست که بگویند یکی به مسابقه ضعیف می رود و یکی قوی. 

مثلا سال گذشته محمدهادی ساروی و مهدی بالی را با هم 
به مسابقات پیت لازینسکی لهستان اعزام کردیم.

ســرمربی تیم ملی کشــتی فرنگی در خصوص سعید 
عبدولی نیز گفت: شب گذشته به عبدولی هم گفتم اینکه 
شــاید یک زمانی پسر وقتی ناراحت است به پدرش فحش 
دهــد اما آن پدر هیچ وقت بد پســرش را نمی خواهد. من 
هیچ وقت بد آنها را نمی خواهم. امید و قاسم هم همینطور، 
آنها هم مانند بچه های من هســتند اما به هر حال عقاید و 
تفکرات خود را دارند و در صفحه های مجازی که آزاد است 
حرف شــان را می زنند. در مقابل این مسائل فقط می توانم 

سکوت کنم و هیچ موقع حرفی نمی زنم.
وی دربــاره اینکه گفته بودیــد در 4 وزن همه ظرفیت 
کشــتی روی تشک می آیند، خاطرنشــان کرد: همه خوب 
بودند. مثلا در 60 کیلوگرم رقابت سخت و خوب بود، مهدی 
محسن نژاد واقعا عالی کشتی گرفت و الان حق اوست از همه 
جلوتر باشد. بنا در پاسخ به این سوال که آیا ممکن است در 
وزن 87 کیلوگرم بازهم انتخابی برگزار کنید، گفت: در این 
وزن  کشتی گیرانی همچون ناصر علیزاده، مهدی ابراهیمی، 
حسین نوری و رامین طاهری با هم در یک گروه بودند و در 
گروه دیگر شریفی بالا می آید. پس در این وزن باید بررسی 

لازم انجام شود.

در آستانه هفته بیستم لیگ برتر فوتبال سرمربیان دو تیم 
سپاهان و تراکتور با نیمکت این تیم ها خداحافظی کردند. 

به گزارش خبرنگار مهر، در آستانه هفته بیستم لیگ برتر 
فوتبال و تقابل دو تیم سپاهان و تراکتور، نیمکت این دو تیم 

دچار زلزله تغییرات شده است.
سپاهان که امید زیادی داشت با محرم نویدکیا سرمربی 
جوان خود و خریدهای تابســتانی، عنوان قهرمانی را از آن 
خود کند تا پایان هفته نوزدهم با 34 امتیاز بعد از استقلال 

و پرسپولیس در رده سوم جدول قرار داد.
نویدکیا بعد از بازی هفته گذشته با ذوب آهن از سمتش 
استعفا کرد اما باشگاه با این درخواست موافقت نکرد. نویدکیا 
مجدداً با انتشــار پیامی، یک روز قبل از دیدار با تراکتور از 

باشگاه سپاهان خداحافظی کرد.
به دنبــال نویدکیا، علیرضا مرزبان و محمود کریمی هم 
از سمت خود استعفا کرده اند. هنوز مشخص نیست گزینه 
قطعی سپاهان برای سرمربیگری چه کسی است اما به نظر 
می رســد در بازی فردا، »میگوئل تکسیرا« پرتغالی هدایت 

موقت زردپوشان را بر عهده داشته باشد.
از علی دایی و برانکو ایوانکوویچ به عنوان گزینه های اصلی 

جانشینی نویدکیا یاد می شود؛ هرچند که برانکو با تیم ملی 
عمان قرارداد دارد و تــا فروردین ماه باید عمان را با وجود 
عدم صعود به مســابقات جام جهانی 2022، هدایت کند. 
علی دایی هم نشان داده است که برای سرمربیگری به جایی 
جز تهران فکر نمی کند مگر اینکه شــرایط ویژه ای برایش 

ایجاد شود.
در مقابل باشــگاه تراکتور هم شــب گذشــته از اخراج 
»زونیمیر ســولدو« ســرمربی خود خبر داد. سولدو که این 
فصل به جای فیروزی کریمی روی نیمکت تراکتور نشست، 
هرگز نتوانســت عملکرد قابل قبولی در این تیم از خود بر 
جای بگــذارد و در 9 بازی متوالی، از رســیدن به پیروزی 

بازماند.
تراکتور البته بر خلاف ســپاهان جانشــین ســولدو را 
مشخص کرده اســت. قرار است »ارطغرل ساغلام« هدایت 
تراکتوری را بر عهده بگیرد که این فصل چهارمین سرمربی 

جدید خود را تجربه خواهد کرد.
ساغلام در شــرایطی به تبریز می رود که این تیم با 15 
امتیاز در رده ســیزدهم جدول قرار دارد و خطر سقوط به 

لیگ دسته اول را احساس می کند.
هم تیم سپاهان و هم تیم تراکتور روزهای حساسی را در 
پیش دارند. هر اشتباه از سوی این تیم ها می تواند برایشان 

گران تمام شود و در معادلات بالا و پایین جدول تاثیرگذار 
باشد.

پس از کناره گیری محرم نویدکیا، علیرضا مرزبان نیز با 
انتشار پستی اینستاگرامی با هواداران سپاهان خداحافظی 
کرد.  به گزارش »ورزش سه«، علی رغم تاکیدی که باشگاه 
ســپاهان برای حفظ محــرم نویدکیا داشــت، او به دلیل 
درخواســتی که اعضای هیئت مدیره برای ایجاد تغییر در 
کادر فنی اش داشــتند، روی تصمیم خود ماند تا حالا بیش 
از هر زمان دیگری به جدایی رسمی چهره محبوب هواداران 
اصفهانی نزدیک شــده باشــیم. این یعنی قدم بعدی برای 
مدیران باشگاه انتخاب جایگزین نویدکیا است، که به هیچ 
وجــه با توجه به محبوبیت زیادی که او میان هواداران دارد 
و فشاری که جانشینش به همین دلیل با آن مواجه خواهد 

شد، کار ساده ای نخواهد بود.
در حال حاضر اما دو سه چهره سرشناس نیز وجود دارند 
که مدیران باشگاه سپاهان می توانند با توجه به پیشینه ای 
که در فوتبال ایران دارند، روی حضور آنها برای قبول هدایت 
تیم  شان حساب باز کنند که مهم ترینشان برانکو ایوانکوویچ 

به شمار می رود. 
سرمربی ســابق پرسپولیس که پیش تر پس از بازگشت 
دوبــاره به فوتبال ایران پس از جام جهانی 2006 نیز مورد 
توجه ســپاهان قرار گرفته بود، اما به هر ترتیب این انتقال 
نهایی نشــده بود تا در هفته های پایانی لیگ چهاردهم که 

ســپاهان آخرین قهرمانی خود را جشن گرفت، این مربی 
کروات سر از پرسپولیس دربیاورد و آن روزهای درخشان را 
برای سرخپوشان تهرانی رقم بزند. برانکو چنان تاثیر و تغییر 
شــگرفی در پرســپولیس ایجاد کرد که هنوز هم بسیاری 
موفقیت های تیم را به او نســبت می دهند و در صورتی که 
مدیران ســپاهان بتوانند او را راضــی به حضور در اصفهان 
کنند، شاید بهترین گزینه برای جانشینی محرم را انتخاب 
کرده باشــند. برانکو در حال حاضر سرمربی تیم ملی عمان 
اســت که دیگر در دو بازی مقدماتــی جام جهانی تیمش 
شانســی برای صعود ندارد و این موضــوع می تواند او را به 

محتمل ترین گزینه محمدرضا ساکت بدل کند. 
معمولا وقتی تیمی در شــرایطی مشابه سپاهان در این 
مقطع قرار می گیرد نام علی دایی نیز به واسطه کارنامه ای که 
در سایپا، تیم ملی و سایر تیم هایش داشته، مطرح می شود 
و احتمالا دایی که به تازگی رکورد بیشــترین گل زده اش 
در تاریخ دیدارهای ملی توســط کریستیانو رونالدو زده شد 
نیز می تواند یکی از گزینه های تصمیم  سازان سپاهان برای 

دوران پسامحرم باشد.
ســال گذشــته پیش از اینکه محرم نویدکیا از ســوی 
محمدرضا ساکت به عنوان سرمربی سپاهان مطرح بشود، از 
گزینه دیگری نیز نام برده شد و آن هم یحیی گل محمدی 

سرمربی سرخپوشــان بود. مذاکرات ساکت و گل محمدی 
هیچ گاه به صورت رســمی تایید نشــد، اما سرمربی فعلی 
پرسپولیس هم می تواند یکی از گزینه های بالقوه سپاهانی ها 
برای پر کردن جای نویدکیا باشــد، سرمربی ای که شرایط 
مالی باشگاه پرســپولیس گاهی او را کلافه می کند و شاید 
همین موضوع به دلیلی بــرای گرفتن تصمیمی عجیب از 

سوی او تبدیل بشود.
محرم نویدکیا در متنی که در دقایق ابتدایی شنبه هفتم 

اســفندماه منتشر کرد و بار دیگر با توجه به مواضع باشگاه 
بر رفتن تاکید کرد، گفته که احســاس می کند حضور یک 
مربی دیگر شاید بتواند کمک بهتری به تیم محبوبش برای 
خروج از بحران باشــد. حالا باید منتظر ماند و دید پس از 
مصاف با تراکتور که احتمالا بار دیگر تکسیرا هدایت تیم را 
برعهده خواهد داشت، کدام سرمربیان به صورت رسمی به 
حضور روی نیمکت ســپاهان که مهره های قابل اتکایی هم 

دارد، نزدیک می شوند.

سرمربی تیم ملی کشتی فرنگی: 

برای بازی های آسیایی تابع فدراسیون هستیم

نویدکیا روی حرفش ماند

زلزله روی نیمکت سپاهان و تراکتور در آستانه بازی سرنوشت ساز

آغاز ماموریت دشوار محمدرضا ساکت 

گزینه های تمام پرسپولیسی روی میز سپاهان 

سرمربی تیم ملی فوتبال جوانان ایران معتقد است حضور 
در تورنمنت کافا دستاورد و تجربه مناسبی برای این تیم به 

همراه داشته است.
به گزارش گروه ورزشــی مردم ســالاری، علی صانعی 

سرمربی تیم ملی فوتسال جوانان کشورمان پیرامون قهرمانی 
در تورنمنت کشورهای آسیای مرکزی )کافا(، گفت:با توجه 
به تغییرات همیشــگی بازیکنان در رده های سنی مختلف، 
تنها شــش نفر از بازیکنان قبلی تیم کنار هم تمرین کرده 
بودند. در اولین اردو، تعداد بازیکنان را به 20 نفر رســاندیم 
و اردوی دوم هــم به خاطر دیدارهای تیم ملی فوتبال برابر 
عراق و امارات  لغو شــد.در اردوی سوم هم 14 نفر نهایی را 

معرفی کردیم.
صانعی در ادامه اضافه کرد:بازیکنان ما پنج جلســه کنار 
یکدیگر تمرین کردند. تعویض مداوم بازیکنان رده های پایه 
باعث می شود تیم ها نیاز به دیدارهای تدارکاتی داشته باشند 
و تورنمنت کافا هم ســطح بسیار خوبی داشت. تیم جوانان 
افغانســتان مدعی است و سابقه نایب قهرمانی آسیا را دارد. 
ازبکستان به دلیل عملکرد تیم ملی بزرگسالان خود مطرح 

است و در رده پایه هم عملکرد خوبی دارد.
سرمربی تیم فوتسال جوانان ایران در ادامه افزود:بازیکنان 
ما در مسابقات کافا آغاز بسیار خوبی داشتند، اما نباید فریب 
این قهرمانی ها را بخوریم. مســابقات قهرمانی آسیا سطحی 
بالاتــر و تیم های قدرتمندتــری دارد و ایران مدعی اصلی 
قهرمانی این مسابقات اســت. باید از اشتباهات خود درس 
بگیریــم و نقاط ضعف خود را برطرف و با آمادگی کامل در 

رقابت های آسیایی شرکت کنیم.
صانعی با اشاره به حضور در  تورنمنت کافا گفت: از کمیته 
فوتسال و فدراسیون فوتبال به خاطر حضور در تورنمنت کافا 
و همچنین از باشــگاه هایی که بازیکنان خوبی پرورش داده 
اند، تشکر می کنم. تجربه ما و تلاش ملی پوشان باعث این 
قهرمانی شد، آنها برای اولین بار در تورنمنتی بین المللی به 
میدان رفتند و در بازی ها تمرکز خوبی داشتند. آنچه مسلم 

است مسابقات، سختی رقابت های قهرمانی آسیا را نداشت. 
با این حال چنین تورنمنت هایی برای رده پایه بسیار مفید 
است. سرمربی تیم فوتســال جوانان کشورمان با تمجید از 
برگزاری مســابقات کافا در پایان عنوان کرد: تورنمنت کافا 
مانند رقابت های آســیایی برگزار شــد و بازیکنان در این 
شرایط، با بازی های رسمی آشنا شدند. جوانان وارد مسابقات 
شــدند و بازی ها بــرای آنها عادی تر اســت. این تورنمنت 
دســتاورد و تجربه خوبی برای ما به همراه داشت. تیم های 
آسیای میانه غالبا در مسابقات قهرمانی آسیا حضور دارند و 
با یکی از این تیم ها همگروه می شــویم. ما از همه بازیکنان 
دعوت شــده اســتفاده و آنها را ارزیابی کردیم. هدف همه 
ما توسعه و پیشــرفت فوتسال در کشور است. خوشبختانه 
کمیته فوتســال نگاه مثبتی به رده های پایه دارد و ما را در 

این هدف مشترک کمک می کند.

با 5 جلسه تمرین به تورنمنت کافا رفتیم

صانعی: کمیته فوتسال نگاه مثبتی به رده های پایه دارد

دارنده مــدال طلای المپیــک 2016 ریو در رشــته 
وزنه برداری با اشــاره به سراشــیبی این رشــته در ایران 
گفت: متاسفانه شرایط خوبی در این رشته المپیکی تجربه 
نمی کنیم و تمرینات نامناســب سرمربی تیم ملی موجب 
مصدومیت بسیاری از ســتاره های وزنه برداری شده است. 
»بهداد سلیمی« که با تیم فولادین ذوب آمل عنوان نایب 
قهرمانی لیــگ برتر ایران را به دســت آورد در گفت وگو 
با خبرنگار ایرنا، اظهار داشــت: تیم من در هفته نخســت 
بهترین نتیجه را کســب کرد اما در ادامه اتفاقاتی رخ داد 
که نمی شــود نام آن را بدشانسی گذاشت. بعد از مسابقات 
قهرمانی جهان در ازبکســتان پنج ملی پوش تیم فولادین 
ذوب آمل مصدوم شدند و این به خاطر تمرینات نامناسب 
»محمدحسین برخواه« سرمربی تیم ملی وزنه برداری ایران 

است.
وی ادامــه داد: تمریناتی که وی برای ملی پوشــان در 
نظر گرفت موجب شــد تا مصدومان زیــادی در تیم من 
باشــند و در 2 هفته پایانی ما نتوانیم در مســیر موفقیت 
قرار گیریم. بارها در ایــن زمینه صحبت کردم اما برخواه 
برای این کار هم پاســخگو نیست. مصدومیت محمدزارع، 

مرتضی بیگلری، ایوب موسوی، امیر عزیزی و آیت شریفی 
به خاطر آن تمرینات لطمه بزرگی به ما در مسیر قهرمانی 
بود. ســلیمی که در سه دوره گذشــته لیگ برتر 2 عنوان 
قهرمانی و یک نایب قهرمانی را کســب کرده است در این 
زمینــه افزود: از تمام پتانســیل و تجربه خود برای حضور 
تیم های وزنه برداری اســتفاده خواهم کرد و برای توسعه 
این رشته از هیچ تلاشی دریغ نمی کنم. اما فدراسیون نیز 
اقداماتی انجام دهد تا ورزشکاران اشتیاق به حضور در لیگ 
داشته باشند. وی افزود: باید حامی مالی و پخش تلویزیونی 
نیز در دســتور کار قرار گیرد. در ســال های آینده نیز در 
حد توان برای حضور ستارگان در لیگ برتر تلاش خواهم 
کرد اما باید یک تغییر رویه در فدراســیون وزنه برداری نیز 
ایجاد شود. دارنده مدال طلای دسته فوق سنگین قهرمانی 
جهان با انتقاد از شــرایط کنونی فدراسیون و مدیریت آن 
نیز گفت: شــرایط وزنه برداری ایران اصلا خوب نیســت و 

در سراشیبی قرار گرفته است. از سیدحمید سجادی وزیر 
ورزش و جوانان و ســیدرضا صالحی امیری خواهش دارم 
که به داد این فدراســیون المپیکی برسند. وی ادامه داد: 
باید واقعیت را قبول کنیم که حال و روز وزنه برداری ایران 
خوب نیســت و ما در مسیر سقوط قرار گرفتیم. چه کسی 
پاسخگو این ضعف ها اســت و چرا به مانند گذشته شاهد 
لیگ رقابتی نیســتیم. رکوردار ســابق دسته فوق سنگین 
المپیک در رشــته وزنه برداری با اشاره به رقابت  ستاره ها 
در گذشــته یادآور شد: اگر تقویم وزنه برداری ایران را ورق 
بزنیم شــاهد این خواهیم بود که در ســال های نه چندان 
دور در دسته فوق سنگین شــاهد یک رقابت جذاب بین 
من، ســجاد انوشــیروانی، بهادر مولایی، رشید شریفی و 
دیگر قهرمانان بودیم و کسی روی سکو قرار می گرفت که 
حداقل 235 کیلوگرم در دوضرب مهار کند اما روز گذشته 
و در فینــال لیگ وزنه برداری ورزشــکاری بــا مهار 172 

کیلوگرم در یکضــرب و 211 کیلوگرم در دوضرب موفق 
شد روی ســکو قرار گیرد آیا با این رکورد باید به سکوی 
جهانی امیدوار باشــیم. در دسته های دیگر نیز ورزشکاران 
ما با رکوردهای شخصی خود فاصله داشتند باید این افت 

فاحش وزنه برداری مورد واکاوی قرار گیرد.
هفته ســوم و پایانی رقابت های لیگ وزنه برداری ایران 
در سالن وزنه برداری مجموعه ورزشی آزادی تهران برگزار 
و در نهایت تیم ذوب آهن اصفهان توانست عنوان قهرمانی 
لیگ را از آن خود کنــد. ذوب آهن با هدایت علی جباری 
و فولادین ذوب آمل با هدایت بهداد ســلیمی مدعیان این 

دوره از مسابقات بودند.  
تیم ها وزنه برداری ذوب آهن، فولادین ذوب آمل، ملی 
حفــاری، عقاب نیرو هوایی، مناطق نفت خیز جنوب، رعد 
پدافنــد و نیروی زمینی ارتش در این دوره از مســابقات 
لیگ بــه رقابت پرداختند. در این دوره از مســابقات تیم 
وزنه برداری ذوب آهن اصفهان با کســب 2307 امتیاز به 
عنوان قهرمانی رســید و تیم فولادین ذوب آمل با 2224 
امتیــاز عنوان نایب قهرمانــی را از آن خود کرد. تیم ملی 

حفاری نیز با 2088 امتیاز در جایگاه سوم ایستاد.

سلیمی: 

تمرینات غلط »برخواه« قهرمانی را از تیم من گرفت


